

## 進入奧運大樓人士須使用「安心出行」流動應用程式

為配合政府最新的防疫政策規定，由2021年11月5日（星期五）起，所有進入奧運大樓人士必須使用「安心出行」流動應用程式掃描場所二維碼，才可進入奧運大樓。

在新安排下，十二歲以下和六十五歲或以上的人士，以及使用「安心出行」有困難的殘疾人士可獲豁免。然而，獲豁免人士必須填寫表格登記姓名、身分證明文件首四位數字或字母、聯絡電話、到訪日期和時間，並須於向大樓職員展示相關身分證明文件，以作核實，職員亦會致電核實聯絡電話。

如非以上可獲豁免者，必須使用「安心出行」，否則只可在大樓正門外處理事務，到訪人士如需協助，請與相關總會職員聯絡。

發稿機構：中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

發稿日期：2021年11月3日

## Use of “LeaveHomeSafe” mobile application required to enter the Olympic House

In order to cooperate with the latest anti-epidemic requirement announced by the Government, starting from 5 November 2021(Friday), all persons will be required to use the “LeaveHomeSafe” mobile app to scan the venue QR code before entering the Olympic House (OH).

Under the new arrangement, persons who are aged below 12 or aged 65 or above, and those with disabilities that render use of the app difficult, will be exempted from the requirement of using the app. However, exempted persons are required to complete a record form to register their names, the first four digits or letters of their identification documents, contact numbers, the date and time of their visits. They are also required to present relevant identification documents for verification by our staff. Our staff will also verify the contact numbers by making phone calls.

If visitors are not eligible for the above exemption, they must use the “LeaveHomeSafe” mobile app, otherwise visitors are requested to contact the respective Association to handle the affairs outside the entrances of the OH.

Issued by: Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

Date: 3 November 2021